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Rondvraag Kans van slagen voor Otters

Deze gaat over het bericht “Weer een slachtoffer: praktisch iedere otter die Noord-Holland intrekt 
wordt doodgereden” (NH Nieuws, d.d. 29 mei ’20).
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/268011/weer-een-slachtoffer-praktisch-iedere-otter-die-noord-
holland-intrekt-wordt-doodgereden 
Noord-Holland wordt steeds aantrekkelijker voor otters. In de Loosdrechtse en Ankeveense plassen 
vinden zij een ideaal leefgebied. Net als in het Naardermeer. Echter, wanneer jonge otters op zoek 
gaan naar eigen leefgebied zijn zij vaak slachtoffer van verkeer. Michael Baars, coördinator otters van 
de Zoogdiervereniging: “We moeten vaststellen dat praktisch iedere otter die verder Noord-Holland 
intrekt, vroeg of laat wordt doodgereden." Als de otter in Noord-Holland echt kans van slagen wil 
hebben, zullen we meer passages moet aanleggen onder de weg door, aldus Baars. "Als we de 
gevaarlijkste stukken weg afrasteren en we leggen daar faunatunnels onder de weg door, dan zou 
het kunnen lukken. Dan kan Noord-Holland weer een provincie worden waar de otter zich thuis 
voelt."

Vragen
1. Is GS bekend wat de barrières, als wegen en gevaarlijke plekken, zijn voor otters wanneer zij 
vergroting van hun leefgebied zoeken? 
2. Is GS bereid om met de Zoogdiervereniging in gesprek te gaan over maatregelen die de 
Zoogdiervereniging voorstelt, zoals de gevaarlijkste stukken weg afrasteren en daar faunatunnels 
onder de weg door aan te leggen, zodat otters hun leefgebied kunnen uitbreiden zonder 
doodgereden te worden?
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